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RAPPORT FRA TILSYNSBESØK

Abildsø sykehjem

Onsdag 19. juni 2019 kl. 15.00-16.15

Anmeldt besøk på institusjonen

Til stede: de faste medlemmene Dagny Gärtner Hovig. Gunnar Pedersen  og Borgny Flatlandsmo

Kontakt under besøket: institusjonsleder Heidi Vaag

TILSYNSUTVALGETS RAPPORT

-Bemanningssituasjonen: det er ansatt en ny sykepleier på avd. 2 og en nyutdannet på skjermet

avdeling. Hun kjenner sykehjemmet fra opphold her i studietiden. En sykepleier fra Lambertseter

sykehjem begynner over sommeren. 2 stillinger er utlyst. Det er fremdeles vanskelig å skaffe

sykepleiere til sykehjemmene. Det planlegges ny fellesannonse i regi av Sykehjemsetaten. For andre

faggrupper er situasjonen bedre. Det er god tilgang på helsefagarbeidere, og utlysing av et 50%

legevikariat ga 32 søkere. 6 helsefagarbeidere i redusert stilling er tilbudt 100% stilling. 4 av dem har

takket ja til tilbudet.

-Sykefraværet er høyt, 9,4%  i  mai, hvorav 2% er korttids. Sykehjemmet har på bestilling hatt besøk av

NAV Arbeidslivssenter, som for tiden har bransjesatsning nettopp på sykehjem. De tilbyr

rådgivningstjenester, og det vil bli holdt kurs for ledere og medarbeidere.

-Tilsynsutvalget har hatt tilgang til foreløpig rapport om kvalitetsindikatorer for sykehjem 2018.

Abildsø står seg bra på alle indikatorene unntatt infeksjoner, der det er registrert en økning. Dette

skyldes at pasientene på avd. Østensjø inngår i undersøkelsen. Disse eri sterkt svekkede og sterkt

utsatt for ulike typer infeksjoner. En nylig undersøkelse på Abildsø viser et meget bra resultat vedr.

infeksjoner og tannhelse. På tannhelse er Abildsø best av alle sykehjemmene, ingen av beboerne er  i
dårligste kategori.

-Rapport fra revisjon av sykehjemmets håndtering av beboernes midler er kommet, og viser ingen

avvik.

-Tilsynsutvalget ble orientert om et tilfelle av alvorlig avvik (feil) vedr. bruk av legemidler. Rask

reaksjon og motbehandling gjorde at alvorlig skade ble avverget. Hendelsen er rapportert til

overordnede instanser.

-I forrige rapport fra tilsynsutvalget ble det nevnt at en meget krevende og utagerende pasient på

forsterket skjermet avdeling var midlertidig overført til Vardåsen i Asker. Han kom tilbake til Abildsø

etter 2-3 uker. Selv om han er litt roligere etter oppholdet på Vardåsen, har det vist seg nødvendig å

leie inn ekstra hjelp for å ta vare på ham. Han står fremdeles på venteliste for permanent plass på

Økern.

-Sykehjemmet har fullt belegg. Ledige somatiske plasser fylles opp fortløpende, det gjør også

plassene på skjermet avdeling, unntatt en plass som var ledig i  10 dager.



—Sykehjemmet har fått tilskudd øremerket «måltidsopplevelse». Det er gjennomført seminar for
personalet om aktuelle tiltak og laget handlingsplan. Kokk fra hovedkjøkkenet har vært på besøk og
vist hvordan middagsmaten derfra skal behandles og serveres. Hittil har man varmet alle
ingrediensene sammen, noe som ble helt feil. Det er kartlagt lunch-ønsker blant beboerne, og det
legges vekt på en pen og trivelig ramme rundt måltidene. Det skal også gjøres tydelig forskjell på
hverdag og helg.

-Kantinen i første etasje går nå nesten i balanse. Besøket har økt, ikke bare av beboere og pårørende,
men også av folk i nabolaget. Det er lagt vekt på utvalg og høyere kvalitet på maten, inkl. en
hjemmelaget varmrett hver dag. Kantinen er åpen kl. 11.00-14.30 hver dag.

-Omsorgsbygg har gitt penger til opprustning av sansehagen. Det vil bli laget en dør direkte uti
hagen, slik at beboerne ikke behøver å gå ut hovedinngangen og rundt bygningen for å komme dit.
Gjerdet rundt hagen vil bli utbedret. Tidligere har en frivillig person stelt hagen, men har varslet at
hun ikke lenger vil ta på seg det. Det er tatt kontakt med en pensjonert gartner, men det er pr. dato

uavklart om han vil ta oppgaven. Spørsmål om noen kan ta på seg noe hagestell frivillig vil bli tatt opp
på pårørendemøte neste uke.

Etter møtet foretok tilsynsutvalget en befaring i sansehagen. Den fremsto som velholdt og hyggelig.

Oslo, 19. juni 2019

Dagny Gärtner Hovig (s) Gunnar Pedersen (s) Borgny Flatlandsmo (s)

Rapport sendt

-bydelsadministrasjonen 21.6.2019

-Sykehjemsetaten 21.6.2019

—institusjonens styrer 21.6.2019


